09-10-2017                    Difficulties and Defeats of Christians               Pastor Raymond
                                                    I Corinthians 9:27

No, I strike a blow to my body and make it my slave so that after I have preached to others, I myself will not be disqualified for the prize.

Revelation 2:1 “To the angel of the church in Ephesus write: These are the words of 
him who holds the seven stars in his right hand and walks among the seven golden lampstands.

II Peter 2:15-16 They have left the straight way and wandered off to follow the way of Balaam son of Bezer, who loved the wages of wickedness. 16 But he was rebuked for his wrongdoing by a donkey—an animal without speech—who spoke with a human voice and restrained the prophet’s madness.

John 2:15-16 So he made a whip out of cords, and drove all from the temple courts, both sheep and cattle; he scattered the coins of the money changers and overturned their tables. 16 To those who sold doves he said, “Get these out of here! Stop turning my Father’s house into a market!”

Three temptations from the devil:

1. Cravings of sinful man





2. Lust of his eyes






3. Boasting of what he has and does









09-10-2017                                  基督徒的困難和失敗           周修强牧師
                                                    歌林多前書 9:27

我是攻克己身，叫身服我，恐怕我傳福音給別人，自己反被棄絕了。 

啟示錄 2:1你要寫信給以弗所教會的使者說：『那右手拿著七星、在七個金燈臺中間行走的說： 

彼得後書 2:15-16 他們離棄正路，就走差了，隨從比珥之子巴蘭的路。巴蘭就是那貪愛不義之工價的先知， 16他卻為自己的過犯受了責備——那不能說話的驢，以人言攔阻先知的狂妄。

約翰福音 2:15-16 耶穌就拿繩子做成鞭子，把牛羊都趕出殿去，倒出兌換銀錢之人的銀錢，推翻他們的桌子， 16又對賣鴿子的說：「把這些東西拿去，不要將我父的殿當做買賣的地方！」


從撒旦來的二個試探：

1. 肉體的情慾




2. 眼目的情慾




3. [bookmark: _GoBack]今生的驕傲
